
Opwaardeerverzoek & Technische vragen m.b.t. Propositie landelijk gebied

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie
Volt 1 Opwaardeerverzoek: Volt wil graag met GS 

in gesprek over de inhoud van de 
propositie, ook daaraangerelateerde andere
recente lobbystukken van het IPO naar het 
Rijk rond dit thema, alsmede de (dis)positie 
van PS in de totstandkoming van de 
propositie.

PvdA 2 Deze propositie van Ipo (dus ook namens 
ons) vraagt op pag 5 oa om "een 
rekenkundige ondergrens om 
vergunningverlening weer op gang te 
brengen". Dergelijke pogingen zijn eerder 
voor de rechter gesneuveld. Wat maakt dat 
onze provincie nu een dergelijk voorstel 
mede bepleit?
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